
 
 
 
 

  
 

 
College van Burgemeester en Wethouders 
Ganzenmarkt 1 
Oldenzaal 
 
Oldenzaal, 9 oktober 2018  
 
Betreft: Schriftelijke vragen communicatie bij het verlenen van vergunningen 
 
Geacht college,  
 
Op 6 oktober vond er een netwerk evenement plaats van de Juniorkamer Oldenzaal.  
Onderdeel van dit evenement waren o.a. helikopter rondvluchten voor 400 gasten met drie 
helikopters en een rally met auto’s, beide met vertrek en aankomst op het Hulsbeek. Ons 
heeft informatie bereikt dat het zou gaan om zo’n 120 helikoptervluchten binnen het 
tijdsbestek van enkele uren. Een evenement met een dergelijk karakter en van zo’n omvang 
brengt veiligheidsrisico’s en overlast met zich mee. Daarvoor zijn vergunningen aangevraagd 
en verleend, maar omwonenden konden pas op 25 september in de krant lezen van de 
komst van het evenement en werden pas 4 dagen voor aanvang van het evenement middels 
een brief op de hoogte gesteld.  
 
GroenLinks staat voor het voorkomen van onnodige overlast door verkeer en 
vliegbewegingen. Ook staat GroenLinks voor een goede informatievoorziening aan inwoners 
van Oldenzaal bij dit soort evenementen. Doordat vergunningverlening voor het Hulsbeek 
via de Provincie loopt worden omwonenden via de krant te laat geïnformeerd en staan dan 
voor een voldongen feit. 

Daarom stellen we de volgende vragen aan uw college: 

1. Was het college op de hoogte van het evenement en de aard van het evenement, 
waaronder zo’n 120 helikoptervluchten vanaf het Hulsbeek? 

2. Was het college op de hoogte van de aangevraagde vergunningen en heeft het 
college hiermee ingestemd? Hoe heeft het college de overlast en de veiligheid van dit 
evenement voor omwonenden beoordeeld? 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat een dergelijk evenement juist op de 
landingsbaan van Technology Base moet worden gehouden? 

4. Voor de helikoptervluchten verleent de provincie de vergunning: 
a. Hoe verloopt bij een dergelijke aanvraag de communicatie naar de betrokken 

omwonenden? 
b. Voelt u zich verantwoordelijk voor het tijdig informeren van omwonenden, en 

zo ja, hoe gaat u dit voortaan regelen? Zo nee, waarom niet?  
 
We kijken met belangstelling uit naar uw antwoorden. 
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GroenLinks Oldenzaal 

  
 


